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100 dies del nou  govern, 
un any de mandat 
 
El nou govern tripartit format per ERC, PSC i Sant Sadurní 
en Comú i encapçalat per l'alcalde, Pere Vernet, compta 
actualment amb onze regidors i regidores
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Injecció d'1,65 milions d'euros 
al pressupost 
 
Les finances municipals es complementen amb una 
incorporació provinent del romanent de tresoreria

 
Pàg. 4

 
 



Nou govern que suma el PSC

CASA DE LA VILA
Publicació de l’Ajuntament de Sant Sadurní d’Anoia. Editat 
pel Departament de Comunicació de l’Ajuntament.  
D’aquest butlletí s’han imprès 5.500 exemplars.  
Podeu contactar amb el Departament de Comunicació a 
través del correu electrònic: comunicacio@santsadurni.cat 
Dipòsit legal: B 19684-2022

@santsadurni_cat

flickr.com/santsadurni

@santsadurni

facebook.com/AjuntamentdeSantSadurniEls plens municipals ordinaris se celebren el 
darrer dimarts de mes a les 19:30h  i es poden 
seguir en directe a Ràdio Sant Sadurní al 
107.2 FM i via online al web municipal.
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El nou govern, constituït per tres grups municipals ERC, PSC-CP i Sant 
Sadurní en Comú i encapçalat per l'alcalde, Pere Vernet, compta actual-
ment amb 11 regidors i regidores.

L’entrada del PSC al govern, que es va anunciar el 19 de febrer passat,  va 
implicar una reorganització de l’equip i de les regidories que gestionaran 
l’Ajuntament fins al 2027. 

Totes les regidories estan englobades dins de dues grans àrees: Serveis a 
les Persones i Serveis Centrals, territorials i desenvolupament econòmic; 
s’han creat les regidories de Festes tradicionals locals i festes no tradi-
cionals, Infància i Gent Gran.

Pere Vernet Caldú
Alcalde
Relacions institucionals, Protocol, Gabinet d'Alcaldia i Via Pública

Pedro Campos Osuna 
1r tinent d'alcalde. Regidor de Recursos humans i organització, Urban-
isme, obres i activitats i Turisme.

Marta Castellví i Chacón
2a tinent d'alcalde i Coordinadora del Pla d'Actuació de Mandat. Regido-
ra d'Administració General, Informàtica i Noves Tecnologies, Arxiu i 
Memòria Històrica, Patrimoni, Transparència, Cultura i Festes tradicion-
als locals.

Miren Arantzazu Molina i Colom
3a tinent d'alcalde.  Regidora d'Esports, Joventut i Cooperació.

Marina Agudelo i Riba
4a tinent d'alcalde. Portaveu del Govern i Regidora de Comunicació i 
Gent Gran.

Isaac Pedrola i Alemany
5è tinent d'alcalde. Regidor d'Acció climàtica (Medi Ambient i gestió de 
residus) i Participació Ciutadana i entitats.

Laia Albiol i Pavón
Regidora d'Igualtat, Normalització Lingüística, Educació i Escola de 
Música.

Eva Cruces i Romo
Regidora d'Hisenda, Comerç, Promoció Econòmica i ocupació i Consum.

Meritxell Borràs i Cid
Regidora d'Acció Social, Salut i Habitatge. 
 
Òscar Lorente i Bélmez 
Regidor de Governació i Mobilitat.

Erika Ruiz i Heredia
Regidora d'Infància i Festes no tradicionals.
 
El consistori sadurninenc, que compta amb un total de 10 dones i 7 
homes, es completa amb els següents grups municipals:

Junts per Sant Sadurní
Portaveu: Ton Amat
Anna Cols
Toni Romeu
Ester Piedra

CUP
Portaveu: Arantxa Fernández

PP
Portaveu: Maria Carmen Díaz



El Cavatast és una de les fires 
d'escumosos (mètode tradicio- 
nal) més importants de Catalunya 
i del món, anualment atrau mi-
lers de visitants, amants del cava 
i professionals. Per assegurar que 
el seu èxit continuï i consolidar el 
seu model, és essencial adoptar 
una sèrie d'estratègies clau que 
garanteixin tant la satisfacció 
dels assistents com la visibilitat i 
el reconeixement de les empreses 
participants, tant de cava com de 
gastronomia.

Consolidar el nou model de Ca-
vatast requereix una combinació 
d'innovació, sostenibilitat, digi-
talització i participació. Amb una 
estratègia de màrqueting ben 
dissenyada i un compromís amb 
la millora continua, el Cavatast ha 
de seguir sent un esdeveniment de 
referència mundial, no només dels 
amants del cava i les bombolles, 
sinó també de tots els professio- 
nals, sommeliers, prescriptors, dis-
tribuïdors, etc. 
Innovació, incorporar novetats en 
els productes presentats, oferir 
experiències úniques als visitants 
i professionals. Concerts, maridat-
ges, tallers, etc.

Digitalització, plataforma en línia 
per la venda anticipada de tiquets, 
accés a la informació detallada 
d'expositors i activitats progra- 
mades, interacció a temps real i 
continguts exclusius.

Sostenibilitat, compromís amb la 
reducció de residus, ús de mate- 
rials reciclables, promoció de trans-
port públic per accedir a la fira.

Màrqueting, publicitat tradicio- 
nal, presència en mitjans digitals, 
col·laboracions amb "influencers" i 
experts del sector. Continguts sin-
gulars, atractius i rellevants que 
generin interès per la fira i les seves 
activitats paral·leles.

Finalment, per consolidar el nou 
model de Cavatast és essencial 
establir mecanismes d'avaluació 
i millora contínua. També neces-
sitem el compromís i la col·labo-
ració d'elaboradors, restaurants, 
hotels, cases rurals, comerç local, 
etc. L'acompanyament a l'Ajunta-
ment de la resta d'institucions és 
molt important.

El cava és una icona catalana i 
el Cavatast ha de continuar sent 
l'esdeveniment de referència pels 
amants i professionals del cava de 
tot el Món. 

Salut i Cava!!!

BIBLIOTECA MUNICIPAL 
RAMON BOSCH DE NOYA 
PL. Homenatge Vellesa, 10
93 891 03 25 ext. 5083 
biblioteca@santsadurni.cat
www.bibliosantsadurni.blogspot.com

CAP Sant Sadurní d’Anoia 
C. de Gelida, s/n / 93 818 30 52
                       
CASA DELS AVIS 
Torras i Bages, 16-18
93 891 03 25 ext. 5090
casadelsavis@santsadurni.cat

CENTRE VILARNAU 
Plaça dels Germans Segura Viudas s/n
93 891 03 25 ext. 5092
centrevilarnau@santsadurni.cat

DEPARTAMENT d’Acció Social 
Sant Pere, 36 / 93 891 03 25 ext. 5060
bsocial@santsadurni.cat

MOSSOS D’ESQUADRA 
Maria Montserrat, 2 / 93 657 00 50

OFICINA DE TURISME
Hospital, 21 / 93 891 31 88 
turisme@santsadurni.cat 
www.turismesantsadurni.com 
 
POLICIA LOCAL
Plaça de l’Ajuntament, 1 
93 818 30 22 
policia@santsadurni.cat

RÀDIO SANT SADURNÍ
Pompeu Fabra, 34-36 / 93 891 29 01
radio@santsadurni.cat 
www.radiosantsadurni.cat 

CASAL D’ENTITATS 
Marc Mir, 15 / 93 891 03 25 ext. 5049
casaldentitats@santsadurni.cat

ZONA ESPORTIVA MUNICIPAL 
Passeig de Can Ferrer, s/n 
93 891 03 25 ext. 5079
esports@santsadurni.cat

ÍNDEX SERVEI DE JOVENTUT 
Pompeu Fabra, 34 
93 891 03 25 ext. 5076
index@santsadurni.cat

SERVEIS COMUNITARIS 
(Via pública, parcs i jardins)
Ctra. de Masquefa, s/n / 93 891 30 33
serveis@santsadurni.cat

SERVEI DE PROMOCIÓ ECONÒMICA
Doctor Barraquer, local 3-5 
93 891 03 25 ext. 2201
socupacio@santsadurni.cat

ARXIU MUNICIPAL
c/ de les Escoles s/n
938910325. Ext. 5046
arxiu@santsadurni.cat

CENTRE FORMACIÓ ADULTS
c/ de les Escoles s/n
938184032
santsadurni@cfavilafranca.cat 
 
OFICINA MUNICIPAL D’HABITATGE
Plaça Coral Infantil “Els Gotims”, s/n
Tel: 93 891 03 25 Ext. #5215 
habitatge@santsadurni.cat 
 
ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA
Plaça de Mossen Salvans, 1
Tel: 93 891 08 15

telèfons 
i dades 
d'interès

Altres mirades 

Després d’aquest primer any de 
mandat, podem afirmar que con-
tinuem compromesos amb el 
desenvolupament de polítiques 
d’igualtat: som el govern amb 
més dones, i això es tradueix en 
impregnar la mirada feminista en 
cada decisió i acció del nostre go- 
vern com una prioritat. 

El projecte “Posem la vida al cen-
tre” és una iniciativa innovado-
ra que, fruit de la bona feina feta 
des del servei d’Igualtat, ens ha 
permès rebre una subvenció del 
Departament d’Igualtat i Femi-
nismes de la Generalitat de Cata-
lunya, sent un dels més valorats de 
tota la comunitat autònoma, per 
poder desenvolupar una diagnosi 
en relació amb la transformació 
feminista de l’espai públic: tenim 
dret a sentir-nos segures i treba- 
llem per aconseguir-ho.

De la mateixa manera, continuem 
treballant en qüestions importants 
que afecten la vida de les dones. 
En aquest sentit, hem impulsat el 
“Cicle de salut femenina” que posa 
les dones i les seves vides al centre, 
i que ja des de la primera sessió ha 
esdevingut tot un èxit. Aquest cicle 
ofereix tallers, formacions i espais 
segurs on treballar la salut de la 
dona des de diferents perspectives 
i atenent un ampli ventall de ne-
cessitats. 

També cal continuar fent molta 
feina amb les generacions més 
joves. És per això que, responent a 
les demandes expressades per les 
escoles del municipi, hem elaborat 
un projecte d’educació sexual per 
a tots els centres de primària i se-

cundària que començarem el curs 
entrant. Aquest projecte no només 
té l’objectiu d’educar en termes de 
salut sexual, sinó també de trans-
metre valors d’igualtat, respecte, 
empatia i responsabilitat en els 
nostres infants i joves. A més, té 
en compte la comunitat educativa, 
incloent-hi professorat i famílies, 
ja que la seva participació és fo- 
namental per garantir una edu-
cació integral i efectiva, i per re-
forçar els valors i coneixements 
adquirits. 

Així doncs, continuem apostant 
per la creació d’espais i la imple-
mentació d’accions que prioritzin 
els nostres interessos com a dones. 
La nostra voluntat és superar-nos 
cada dia, garantint que cada ini-
ciativa doni resposta a les nostres 
necessitats i aspiracions. 

Cavatast 2024,  
consolidar el nou model 

PEDRO CAMPOS
1r tinent d'alcalde. Regidor  
de Recursos humans i orga- 
nització, Urbanisme, obres i 
activitats i Turisme.

LAIA ALBIOL
Regidora d'Igualtat, Norma- 
lització Lingüística, Educació i 
Escola de Música.



La sessió plenària extraordinària del mes de 
maig va tenir com un dels principals assumptes 
d’interès l’aprovació d’una important modifi-
cació de crèdit per suplementar el pressupost 
municipal amb 1,65 milions d’euros, que servi-
ran per afrontar diverses despeses i projectes en 
la segona meitat de l’exercici 2024.

El govern, amb el vot en contra de Junts i la 
CUP i l’abstenció del Partit Popular, va aprovar 
aquesta modificació de crèdit per complemen-

tar el pressupost municipal inicial, una vegada 
realitzat el tancament de l’exercici anterior, que 
presenta un romanent de tresoreria de més de 
tres milions i mig d’euros.

La regidora d’Hisenda, Eva Cruces, va repassar 
el destí i les principals aportacions que s’abor- 
daran amb aquesta incorporació, amb un incre-
ment del 5% en Educació, una àrea que tindrà 
com a noveta,t a partir del setembre, l’aplicació 
de la tarifació social a les quotes de l’Escola de 

Música. En l’àmbit d’Acció Social, va assenyalar 
l’increment d’un 66% de l’aportació a Càritas i 
els 13.000 euros per a la rehabilitació d’un pis 
destinat a emergència social.

Augmenten un 44% les subvencions a les en-
titats culturals i prop d’un 200% el projecte de 
L’hort de les Escoles.
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S’incorporen 1,65 milions d'euros al pressupost municipal

La intervenció es va dur a terme sense incidents 
i la quinzena de persones que es trobaven a  
l’equipament en aquell moment van aban-
donar l’immoble amb les seves pertinen- 
ces personals. Es calcula que en les darreres 
setmanes prop de 40 persones havien estat 
allotjats a l'antiga caserna, entre els quals al-
guns menors.

Un cop desallotjat l’equipament, personal 
tècnic i operaris municipals van iniciar uns 
treballs de neteja i enderroc de diversos es-
pais i parts de l’estructura de l’edifici que es 
trobaven  molt malmesos i que suposaven 
un perill real per a la seguretat. També es van 
bloquejar els accessos a l’immoble de ma-
nera preventiva i es van anul·lar els serveis de 
subministraments bàsics i de xarxa que s’uti- 
litzaven a l’edifici de manera fraudulenta.

El dia següent l’equip de govern va convo-
car una roda de premsa davant mateix de la 
caserna per tal d’atendre els mitjans interes-
sats i facilitar la informació d’aquesta inter-
venció.

Antecedents

L’antiga caserna es mantenia ocupada des 
de feia uns dos anys, després que el maig del 
2022 un col·lectiu juvenil del municipi reobrís 

l’edifici, que es trobava tancat des de feia 14 
anys.

A mitjans de l’any passat l’escalada de l’ac-
tivitat delictiva i dels problemes de convivèn-
cia que causaven algunes de les persones que 
ocupaven l’equipament en aquell moment 
van motivar una actuació destacada dels 
cossos de seguretat i una posterior denúncia 
impulsada des de l’Estat, que fa unes set-
manes va culminar amb aquesta sentència 
que ordenava el llançament de les persones 
ocupants de l’immoble.

Al llarg de tot aquest temps, la reobertura i 
posterior ocupació de l’edifici ha provocat 
conflictes de manera regular i ha esdevingut 
un focus de tensió i crispació amb els veïns i 
veïnes de la zona.

Adquisició de la caserna

L’Ajuntament de Sant Sadurní té previst 
executar ben aviat l’adquisició de l’antiga 
caserna, valorada en uns 254.000 euros, una 
quantitat que eixugarà en gran part amb una 
subvenció de 210 mil euros provinent del Mi- 
nisteri de Transports, Mobilitat i Agenda Ur-
bana, per a la compra d’aquests terrenys 
qualificats com a equipament públic.

Desallotjament 
de l'antiga caserna 
de la Guàrdia Civil
Es reforça la seguretat de l'edifici i es tanca 
l'immoble de manera preventiva. 
 
L’Ajuntament continua negociant per adquirir-la 
el més aviat possible.

El dijous 13 de juny l’Ajuntament va informar que 
a primera hora del matí un dispositiu en què hi 
van participar una desena de dotacions del cos de 
Mossos d’Esquadra i de la Policia Local va donar 
compliment a l’ordre judicial de desallotjament de 
l’antiga caserna de la Guàrdia Civil del municipi.

Balanç del primer 
any de mandat i 
els 100 dies del 
nou govern

   

Dimecres 26 de juny va tenir lloc la roda de 
premsa de balanç d'un any de mandat i 100 
dies del nou govern, en què hi han intervenir l'al-
calde Pere Vernet (ERC), el primer tinent d'alcal-
de Pedro Campos (PSC) i la tercera tinent d'al-
calde, Arantza Molina (Sant Sadurní en Comú), 
acompanyats d'altres regidores i regidors de 
govern.

L'alcalde, Pere Vernet, va valorar  l'estabilitat 
"tenim un govern fort i estable a Sant Sadurní" 
i va explicar que els primers mesos de mandat 
no van ser fàcils i que van haver de prendre de-
cisions per garantir l’aprovació dels pressupos-
tos i per buscar estabilitat per afrontar la resta 
de mandat.

Per la seva banda, Pedro Campos va recor- 
dar que "vàrem entrar amb la legislatura ja en 
marxa i això sempre és complicat, però passat 
el temps ja ens sentim còmodes amb la nostra 
feina i estem en el bon camí”.

Arantza Molina també va coincidir en la im-
portància de l'acord que es va signar fa tres 
mesos. "Sant Sadurní necessitava estabilitat i 
tenir un govern fort per tirar endavant els pro-
jectes que volem", explicava "l'entrada del PSC 
al govern va donar aire".

Tots tres van manifestar que la relació en 
l'àmbit personal és molt bona i això facilita la 
tasca de govern.

D'altra banda, Van afirmar sentir-se molestos 
per la "política de demagògia i desinformació 
de l'oposició" en relació a l'acord que es va 
adoptar sobre les noves retribucions de l'alcal-
de i els regidors de l'equip de govern. Segons 
l’alcalde, "no és cert que s'hagi doblat els sous. 
L'increment de partida es deu al fet que som 
més regidors i que algun sou s'ha posat al dia, 

però s'ha aprofitat per desinformar la ciutada-
nia".

El govern va repassar alguns dels projectes i ac-
cions de govern que estan en marxa i els que te-
nen previstos per als mesos vinents, com la im-
minent presentació del Pla d’Actuació Municipal 
(PAM) en què han treballat els últims mesos; la 
construcció d’un futur espai polivalent a l'es-
planada entre el supermercat 'Esclat i l'Institut 
Escola Jacint Verdaguer, al carrer Gelida; o el 
fet que el cava de l'Escola de Viticultura i Eno-
logia M. Rossell i Domènech, l'Escola d'Espiells, 
acompanyarà la delegació espanyola als Jocs 
Olímpics que se celebraran aquest estiu a París 
arran dels acords establerts en el marc de la ce- 
lebració del Campionat Europeu d'hoquei pa- 
tins, que el municipi va acollir l'any passat; serà 
l'únic cava que viatjarà a França, acompanyat 
d'altres productes estatals.



A finals de maig es va reasfaltar el carrer Diputació des 
del pont del Lavernó fins a l’Era d’En Guineu; es tracta de 
la primera actuació prevista en el projecte impulsat per la 
Diputació de Barcelona, per tal que aquesta via, que figura 
com a travessera urbana - ctra. BP2247 - passi a ser de 
competència municipal.

En properes fases, es contempla també la reurbanització, a 
través d'un conveni amb l'Ajuntament, d'una altra via que 
té qualificació de carretera, el tram del carrer Sant Antoni 
i fins al carrer Montserrat, en una actuació que persegueix 
millorar la mobilitat, l'accessibilitat i la seguretat viària i 
que s'incorporarà també a la xarxa urbana del municipi.

El global d'aquestes dues actuacions, que es van pre-
sentar l’any passat, compten amb un pressupost estimat 
d'uns 685.000 euros. 

Obres a l'accés de l'estació de rodalies

I durant el mes d’abril es va dur a terme una actuació d'ar-
ranjament del paviment de l'accés a l'estació de Rodalies, així 
com un repintat de la senyalització i de les places d'estacio- 
nament situades davant de l'estació. La intervenció es va fer 
per trams per tal de facilitar l'accés de vehicles i de les per-
sones usuàries de Rodalies tant a l'aparcament principal com 
a l'estació. 

El trajecte de la R4 entre Martorell i Molins de Rei 
s'ha de fer en autobús entre el 24 de juny i l'11 de 
setembre

No circulen els trens entre Martorell i Molins de Rei amb motiu 
de les obres que Adif executarà a Castellbisbal

Fins a l'11 de setembre la circulació ferroviària queda interrom-
puda entre les estacions de Martorell i Molins de Rei en ambdós 
sentits. Per tal de garantir la mobilitat dels usuaris de la línia 
R4, Renfe ofereix un servei alternatiu de transport per carretera 
en les franges afectades, mentre durin les obres obres d’ad-
aptació a ample estàndard que Adif executarà entre Castell-
bisbal i Molins de Rei, per impulsar la connexió del Corredor al 
nord i sud i amb Europa.

A banda d'aquestes afectacions, Adif segueix avançant en 
Obres del Corredor Mediterrani que mantenen les afectacions 
en el tram sud de la línia R4 sud . Els viatgers disposen, a més, 
d’autobusos des de Sant Vicenç de Calders, El Vendrell, L’Arboç 
i Els Monjos fins a Molins de Rei per minimitzar l’increment en 
els temps de viatge.

Més informació i horaris a rodalies.gencat.cat 

Millores al carrer Diputació

Modificació 
projecte i contracte 
obres camp de 
futbol
El ple ordinari de maig, per urgència 
i amb l'abstenció del PP i el vot fa-
vorable de la resta de grups munici-

pals, es va aprovar la modificació del 
projecte de remodelació dels vesti-
dors i la graderia del camp de futbol, 
per tal de resoldre alguns dels con-
tratemps que han endarrerit l’obra, 
amb l’objectiu que es reprengui l’ac-
tuació en breu, poder lliurar la prime-
ra fase d’aquesta nova construcció i 
encetar la nova temporada esportiva 
amb els nous equipaments. 
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12 de maig

Junts + va ser l'opció més votada a Sant Sadurní a les eleccions al Parla-
ment de Catalunya celebrades el diumenge 12 de maig, amb una partici-
pació del 62,81%, superant en 4,6 punts la registrada a les eleccions al Par-
lament de 2021.

Amb un total de 1.608 vots i el 26,73% dels suports, es va imposar per una 
escassa distància al PSC, que va aconseguit 1.588 suports i va millorar un 8% 
en relació als resultats del 2021. ERC, que va esdevenir el partit més votat als 
comicis de fa tres anys a la vila, va obtenir 1.120 vots, un 18,62%. Per darrera 
es van situar en aquest ordre el PP, Comuns Sumar, la CUP, Vox i Aliança.

La jornada es va desenvolupar amb completa normalitat a les 19 meses dis-
tribuïdes en els cinc col·legis electorals instal·lats al municipi.

9 de juny
 
La baixa participació generalitzada a les Eleccions al Parlament Europeu 
celebrades el diumenge 9 de juny va ser un dels aspectes més destacats 
de la jornada.  A Sant Sadurní l'abstenció es va elevar fins al 53,56%, amb 
una participació del 46,43% que va caure més de 24 punts amb relació als 
comicis del 2019. 
El PSC va ser la força més votada a la vila amb un total de 1.318 vots, el 
29,4% del total, seguit de Junts, amb 1.082 vots i ERC-Ara Repúbliques, amb 
977, PP amb 406, Podemos 161, Vox 124, Se acabó la Fiesta 86 i PACMA 38
    
Les eleccions al Parlament Europeu se celebren cada cinc anys. La ciutada-
nia de la Unió Europea en tria els diputats i diputades, que passen dels 705 
d'aquesta legislatura a 720, 61 dels quals s'elegeixen a Espanya, dos més 
que a les eleccions del 2019.

Eleccions al maig i al juny

Olimpíades del reciclatge
L'Ajuntament de Sant Sadurní, en col·laboració amb la 
Mancomunitat Penedès-Garraf, impulsa la campanya les  
"Olimpíades del Reciclatge" amb l'objectiu de fomentar la 
recollida selectiva i augmentar el percentatge de reciclatge al 
municipi. L'any 2022, la taxa de recollida selectiva a Sant Sa-
durní d’Anoia va ser del 70,21%, revertint la tendència regressi-
va dels darrers anys en què el percentatge de reciclatge havia 
anat caient anualment. 

L'exposició "Aprèn a reciclar"; punts de consulta per a 
la ciutadania on resoldre qualsevol dubte sobre la re- 
collida selectiva i recollir material informatiu sobre la campa- 
nya; accions informatives i de sensibilització.
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Relaxació de les mesures per la sequera, 
però “Cada gota compta”
Tot i que les reserves de les conques internes estan en aquests moments aproximada-
ment al 35% del total, les pluges de les darreres setmanes han millorat la situació de la 
sequera en què ens trobàvem fa un parell de mesos. Per això el sistema Ter-Llobregat 
ha canviat d’escenari a la fase d'alerta, arran de la lleugera recuperació de les reserves 
envasades i s’han aixecat algunes de les limitacions i restriccions d’aigua.

Des de l’Ajuntament, malgrat aquest nou escenari, us animem a estalviar tota l’aigua 
que sigui possible, atès que la situació de la sequera pot empitjorar a mesura que arribi 
la calor i perquè tota la feina que hem fet aprenent a estalviar-la i tots els esforços de 
la ciutadania, les entitats i centres educatius i del propi consistori per gestionar la si- 
tuació els darrers mesos han de continuar donant els bons resultats que entre tots hem 
aconseguit.

 La campanya “Cada gota compta” ha vingut per quedar-se. Us recomanem que 
visiteu el Portal de la Sequera on es pot  seguir l’estat dels embassaments en temps 
real, les restriccions de cada municipi, notícies i mesures d’estalvi entre d’altres. 

sequera.gencat.cat

Xarxa de punts liles  
comercials
L’Ajuntament ha posat en marxa una campanya 
per motivar el teixit comercial i de restauració de 
Sant Sadurní a adherir-se a la xarxa de punts liles 
per ser informadors dels recursos existents, tant al 
municipi com als voltants i proporcionar seguretat 
a les dones.

El servei d'Igualtat fa anys que treballa per impulsar 
espais segurs, d'atenció i acompanyament a totes 
les situacions de violència masclista, amb l'objectiu 
d'apropar els recursos a les dones que estiguin pa-
tint o hagin patit aquestes situacions. Per això s’ha 
dissenyat una xarxa per donar resposta integral a 
les agressions i no revictimitzar les dones. També es 
vol aconseguir que la xarxa de punts liles no la for- 
min només professionals, sinó que la comunitat pu-
gui acompanyar les dones on i en el que necessitin. 
En aquest sentit, s'anima als comerços i establi-
ments de restauració a sumar-se a la campanya 
per fer de Sant Sadurní un municipi més segur i amb 
mirada feminista.

Posem la vida  
al centre
El servei d'Igualtat de l'Ajuntament de Sant 
Sadurní, en la línia d'incorporar la perspec-
tiva de gènere i interseccional de manera 
transversal a tots els àmbits municipals, 
està treballant en el projecte "Posem la vida 
al centre", que té per objectiu fer un estudi 
urbà participatiu que obtindrà una diagno-
si dels usos i necessitats i per millorar l'es-
pai públic. En aquest sentit, la participació 
ciutadana és fonamental per incorporar les 
experiències de les persones que habiten el 
territori, en les decisions que afectaran la 
seva vida quotidiana.

A partir de dos recorreguts exploratoris que 
s'han dut a terme durant el mes d'abril i 
d'una enquesta a la ciutadania, que s'ha 
passat pels centres educatius, per espais de 
gent gran entre d'altres, i en la qual hi pot 
participar tothom, es redactaran unes es-
tratègies d'actuació i criteris de disseny que 
guiaran les futures intervencions urbanes.

La matinal de salut, natura i pau
Amb motiu de la commemoració 
de diversos dies mundials a l'abril, 
Can Mas de la Riera va acollir la 
Matinal de salut, natura i pau, una 
jornada familiar on petits i grans 
van gaudir d'un assolellat dia far-
cit d'activitats, organitzades pels 
serveis de Salut, Acció Climàtica i 
Mediació, amb el suport dels ADF 
de Sant Sadurní, Mans Unides i 
Banjara Studio.

Un dels objectius de la jornada era 
donar valor a l'espai de Can Mas 
de la Riera com espai de Salut i 
natura, un pulmó pel municipi on 
es poden dur a terme molts tipus 
d'activitats.

Setmana de la Gent Gran
I l’abril va ser, deu nou, el 
mes de la gent gran de la 
vila, que van celebrar  108a 
edició de la Setmana de la 
Gent Gran, un programa 
d'actes que vol reconèixer 
i homenatjar la gent gran 
del municipi, amb la cele-
bració de diverses propos-
tes lúdiques i culturals 
adreçades a aquest col·lec-
tiu.

Prop de 300 persones es 
van donar cita al dinar de 
germanor celebrat al celler 
de Can Codorniu, que va 
iniciar una setmana farcida 
d’activitats com la ja tradi-
cional passarel·la de moda i 
l’Activa’t, per celebrar el Dia 
mundial de l'activitat física 
amb estiraments,  medita- 
ció- reiki, ball en línia i pae- 
lla popular.

1a edició del Dia Mundial 
de la Dansa

I en el marc del Dia Mundial de la 
Dansa, el 26 d'abril a la tarda la 
regidoria de Cultura va organitzar 
un acte a la plaça de l'Ajuntament, 
que va comptar amb la partici-
pació de diversos grups de les es-
coles de ball i de dansa del muni-
cipi: Cascavells, Banjara, Equip 4 i 
New Air, així com del col·lectiu Om 
shanti om. 

Més de 200 persones es van aple-
gar per veure les propostes i co- 
reografies dels diversos grups que 
van passar per l'escenari. 



Sant Sadurní  
omple de festa  
els Barris

El Ressons Penedès  
by Cruïlla torna al territori 
amb música, vins i cava
Un cap de setmana, del 3 al 5 de maig, amb 
grans artistes del panorama musical català i 
estatal en diversos espais penedesencs fusio- 
nant els grans protagonistes: el territori i el vi i el 
cava  amb la música.

A Sant Sadurní les Marala van inaugurar el 
Festival a La Fassina i diversos cellers i caves 
van acollir algunes de les actuacions: les Caves 
Blancher van gaudir de Joan Garriga i el Mari-
achi Galàctic; Caves Vilarnau d'Azucarillo Kings; 
Castelo de Pedregosa  del DJ Trapella i Freixe- 
net va cloure el festival amb Chano Domínguez.

El servei de Cultura i l'organitzador del Festival, Santi Bor-
rell, estan molt satisfets d'haver fet el ple a les tres ses-
sions de la 16a edició del Festival poesia a les Caves, un 
festival més que consolidat.

Enguany el certamen ha tingut lloc el divendres 3 de maig 
a les caves Recaredo amb Sònia Moll, Xavier Zambrano i 
Santi Borrell; el 10 de maig a Caves Giró i Giró amb Laia 
Carbonell, Raquel Santanera i Maria Sevilla; i el 17 de maig 
a caves Gramona amb Raquel Casas, Lídia Gázquez i An-
ton Ferret.

I la poesia fa el ple a les tres 
sessions
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700 participants en la 7a edició 
de la CACO 

Nou èxit de la 7a edició de la CaCo (Camina Corre) de la dona organitzada pel 
servei d’Esports, amb més de 700 participants,  i que va comptar amb una sessió 
d'escalfament a càrrec d'Equip 4.

La CaCo es celebra amb motiu del Dia Mundial per la Salut de la Dona, està 
adreçada a les dones de totes les edats i és totalment gratuïta. Hi van participar, 
com cada any, les regidores del consistori.

El Rengle dels confits, on hi participen 
els nens i nenes de Sant Sadurní amb 
les seves escoles, els gegants, la banda 
de Barris, autoritats i persones treba- 
lladores del consistori, van donar el tret 
de sortida a unes lluïdes festes de Barris, 
que enguany van començar molt d’ho-
ra, el 31 de maig, i es van allargar fins al 
6 de juny.



25 anys de ràdio local

El dimecres 24 d'abril la Biblioteca Ramon Bosch 
de Noia també va celebrar el seu 25è aniversari 
amb diverses activitats, com la presentació d'una 
nova edició de les aventures d'en Boti Boti.

Van bufar les espelmes, a banda de totes les 
persones que  hi treballen, els lectors i lectores, 
l'alcalde Pere Vernet; la regidora de Cultura 
Marta Castellví; l'editor Francesc Llopart i els 
autors del Llibre Anna Obiols i Subi, que va di- 
buixar en directe un pastís d'aniversari.

En Boti Boti i el secret de la nit és el cinquè volum 
de les aventures del cangur Boti Boti, la mascota 
de la biblioteca, escrit per Anna Obiols i il·lustrat 
per en Subi, en què els personatges del mural que 
de la sala infantil s'escapen durant la nit i passen 
tota una colla d'aventures per Sant Sadurní. 

Després de la coca i xocolata i el sorteig de les pa-
neres literàries, el públic va poder gaudir, fent una 
copa de cava, d'un concert amb  La Ganga, un 
quartet sadurninenc de blues, pop i funk.

I la Biblioteca bufa 
les espelmes del 
seu 25è aniversari
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El 3 de juliol de 1999, ara fa 25 anys, Ràdio 
Sant Sadurní reprenia les seves emissions des- 
prés d’uns anys en silenci. Uns mesos abans, 
coincidint amb la Festa Major, el nodrit grup 
promotor de la recuperació de l’emissora mu-
nicipal, farcit de joves de la vila, havia iniciat els 
primers passos d’aquell nou projecte amb una 
programació especial des de la sala de plens de 
l’Ajuntament i gràcies a un equip transmissor 
cedit pels companys de Ràdio Gelida.

Esperonats pel desig de tornar a obrir les portes 
de l’emissora i d’impulsar un projecte local, 
també es responia a un cert interès que havia 
sorgit en aquells moments per part d’una ca-
dena de ràdio que volia absorbir la freqüència.

Aquell primer dissabte de juliol la ràdio muni- 
cipal arrencava una nota etapa amb la trans-
missió del ple de constitució del nou Ajunta-
ment per al mandat 1999-2003, celebrat a la 
capella de l’Índex. Durant els mesos previs es 
van condicionar les instal·lacions d’una ala de 
la segona planta d’aquell mateix edifici, que 
esdevindria a partir de llavors i fins al dia d’avui 
la casa de l’emissora de Sant Sadurní.

En aquells moments des de la freqüència 104.6 
FM – després es passaria al 107.3 i, un temps 
més tard, al 107.2 actual - van ser molts els 
qui van sumar-se a una ràdio organitzada en 
els primers anys sota un model de voluntariat, 
amb un consell rector i la fórmula d’un patronat 
municipal.

Després d’un díficil procés de regularització i 
millora tècnica, la ràdio va anar evolucionant 
i transitant, en un llarg procés que va avançar 
cap a una progressiva i necessària profes-
sionalització, que garantís una estabilitat i 
preservés la continuïtat i els principis dels mit-
jans de comunicació públics.

Al llarg de tot aquest període, la ràdio ha vis-
cut moments i etapes molt complicades, amb 
recursos limitats que han condicionat la seva 
projecció i renovació. Però també ha estat testi-
moni i actor local de la gran transformació que 
han suposat les noves tecnologies, les xarxes 
socials i els nous formats comunicatius.

Com va succeir fa un quart de segle, amb 
aquella primera fornada fresca i il·lusionada 
capitanejada per l’Alba Manobens, són molts i 

moltes els qui han anat forjant i escrivint 
aquesta petita història local de passió i estima 
per la ràdio, i que han contribuït que puguem 
estar avui commemorant aquesta efemèride.

Gràcies a totes elles i ells, als qui es van po-
sar davant del micro o al comandament de la 
part tècnica, al Consell Rector o al patronat, i 
també als altres grans protagonistes d’aquesta 
història, que sintonitzen el 107.2 FM, ens escol-
ten en streaming, consulten les notícies del web, 
ens segueixen a Instagram o descarreguen els 
continguts de podcast.

La ràdio municipal és cada vegada més un 
canal multiplataforma i digital de continguts, 
però que manté l’essència d’allò que la dis-
tingeix, ser un altaveu del què passa amb poble 
i de les seves veus, que intenta entretenir, infor-
mar i explicar-ho amb rigor i honestedat.

SERGI FERNÁNDEZ 
Director Ràdio Sant Sandurní

El passat 26 de juny el pavelló de  
l'Ateneu va acollir la 9a edició de la 
Festa de l'Esport Sadurninenc, acte 
d'homenatge i reconeixement als clubs 
i esportistes de la vila i que va comptar 
amb la participació d'una vintena de 
disciplines esportives practicades per 
sadurninencs i sadurninenques.

L'alcalde Pere Vernet i la regidora d'Es-
ports, Arantza Molina, van ser els en-
carregats de donar la benvinguda a 
una festa que també va comptar amb 
la participació de grups de dansa dels 
centres de ball de la vila. L'acte va con-
star de tres parts, en què es van lliurar 
diplomes als reconeixements esportius, 
a la consecució de títols i resultats als 

campionats i competicions i, en darrer 
terme, mencions especials a la tra-
jectòria de diversos esportistes i tècnics 
dels clubs i entitats.

Enguany, a banda dels èxits esportius 
a nivell individual, en modalitats com 
el karate, el taekwondo, la natació, 
l'scooter park o raids, l'edició va posar 
de relleu la consecució de gran resul-
tats, com el sotscampionat de l'OK 
Lliga i els campionats de Catalunya i 
d'Espanya juvenil en hoquei patins, la 
segona posició a la lliga de futbol del 
sénior de la Unió Esportiva, o la lliga 
de futbol sala en categoria benjamina, 
entre d'altres.

9a Festa de l’Esport Sadurninenc



Un any de govern 
local

Ara fa un any que va començar 
una nova legislatura a l'Ajunta-
ment de Sant Sadurní, governant  
en minoria, ERC i En Comú Po-
dem. I ara, des del mes de març, 
amb la incorporació del PSC. Això  
ha comportat doblar el cost del 
Govern Local, que ha passat de 
2 regidors amb dedicació en  ex-
clusiva a 3 regidors en l'actuali-
tat i ha passat d'1 regidora amb 
dedicació del 75% a 5  regidors 
actualment. 

Ens hi oposem i hem votat en 
contra d’aquest increment de 
despesa del Govern, com també 
ho  van fer a la pujada dels im-
postos que varen fer a tots els 
Sadurninencs. 

Nosaltres continuarem dedicant 
els nostres esforços a resoldre 
els problemes reals de tots els  
veïns de Sant Sadurní. Així Ple 
rere Ple, presentem Precs i Pre-
guntes sobre les inquietuds que  
ens fan arribar els veïns i veïnes 

i que portàvem al nostre progra-
ma electoral: Voreres aixecades  
i passos de vianants en mal 
estat, que són un obstacle per  
cotxets, cadires de rodes i també 
per  qualsevol vianant. Brutícia 
als nostres carrers i boscos del 
voltant. Mancança de bancs i  
d'equipament urbà i mal estat 
de molts elements dels carrers i 
places. 

Hem demanat instal·lar tendals 
i elements que facin ombres a 
les nostres places i parcs, per un 
estiu que diuen molt calorós i 
hem demanat més prestacions, 
equipament i millors tendals a la  
piscina municipal. 

Si no atenen aquests Precs, estan 
donant l’esquena a la ciutadania.  

En el penúltim Ple, li vam recor-
dar al PSC que en el passat Ple 
d’octubre va fer també seva la 
Moció que el PP va presentar de 
recuperació de la Creu Roja a 
Sant Sadurní (també recolzada 
per al grup de Junts). Per això, 
ara que estan al Govern, esperem 
que es pugui fer realitat. 

Continuarem vetllant perquè 
Sant Sadurní no tingui cap oku-
pa, tal com hem fet amb l'anti-
ga  caserna de la Guàrdia Civil. 
Volem un Sant Sadurní segur, 
on poder dormir amb la finestra 
oberta. 

Tal com proposàvem en el nostre 
programa electoral: vetllarem per 
tal que l'antiga Caserna de  la 
Guàrdia Civil pugui ser ben aviat 
un equipament per la millora dels 
serveis als sadurninencs. 

Continuarem incidint en la mi- 
llora dels equipaments esportius, 
com l'arranjament de les pistes  
de tenis, que pateixen un estat 
deplorable de deixadesa. Volem 
més espais d'esport i salut pels  
nostres joves. 

Continuarem insistint perquè 
sabem que la nostra insistència 
aconsegueix resultats favorables  
pels sadurninencs. 

Continuarem treballant per Sant 
Sadurní, escoltant a tots els Sa-
durninencs, ens teniu a la vostra 
disposició. 

diazgc@santsadurni.cat
santsadurnipp@gmail.com

 
@ppsantsadurni 

Un any de mandat i 
tot segueix igual

Fa un any aproximadament que 
es va constituir el nou plenari 
municipal. Malgrat que des de la 
CUP vam iniciar el mandat amb 
l’esperança que una nova forma 
de fer política aterrés a l’ajunta-
ment amb el govern inicial for-
mat per ERC i Comuns, el pas 
dels mesos ens ha fet veure que 
tot segueix igual.

Només cal repassar el programa 
electoral d’ERC i les seves prin-
cipals promeses electorals, per 
veure que totes elles han quedat 
guardades en un calaix. Qui sap 
si fins a les properes eleccions 
municipals. Tot i que el mandat 
va iniciar-se negociant les orde-
nances municipals on vam as-
solir acords com la progressivitat 
fiscal en l’Escola de Música Mu-
nicipal o apujar fins al 150% l’IBI 
als pisos buits de grans tenidors 
que havia de servir per tenir uns 
millors serveis públics, ERC va 
tornar a fer un gir de timó cap a 

la dreta i va pactar amb el PSC. 
Aquest pacte es va fer a l’ombra, 
paral·lelament a contestar eva-
sives quan des de la CUP es de-
manava al govern trobar-nos per 
treballar el pressupost municipal 
2024.

El resultat ha estat un pressupost 
que torna a agafar estalvis de 
l’ajuntament –és a dir, diners de 
tots– per pagar despesa del dia 
a dia. Fins i tot amb la pujada 
de sous del nou govern –s’incre-
menta un 131% el cost respecte 
al mandat anterior– es destinen 
120.000€ d’aquests estalvis. Un 
fet poc elegant i ètic quan molts 
departaments de l’ajuntament 
han patit retallades aquest any 
i molts dels seus treballadors no 
han rebut l’increment d’hores ex-
tres i retribucions, ni tampoc s’ha 
fet efectiu el fons social per a les 
rendes més baixes pactat amb el 
comitè. Una situació que segons 
els tècnics de la casa ens deixa 
a les portes d’un pla financer el 
proper any, és a dir, tenir les mans 
més lligades a l’hora de fer inver-
sions en un futur proper. Des de 

la CUP ja advertíem d’aquestes 
conseqüències des del 2015 quan 
vam entrar al consistori. 

Tot i així, aquests mesos hem 
seguit sent propositius i hem 
tornat a posar sobre la taula la 
importància de crear una comu-
nitat energètica local que garan-
teixi a la població energia neta, 
de proximitat i a un preu just, 
estudiar la possibilitat de ges-
tionar directament la deixalleria 
per garantir un bon servei i unes 
condicions laborals dignes per 
als seus treballadors o fer reali-
tat l’espai-homenatge a Guillem 
Agulló a Sant Sadurní. 

Des de la CUP continuarem tre-
ballant perquè el municipi pugui 
gaudir d’unes polítiques d’es-
querra reals.  

cupsantsadurni@gmail.com

 

@cupstsadurni

facebook.com/CupStSadurni
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@CUPStSadurni



Un any passa volant

Ja fa un any que vam encetar el 
nou mandat i ens vam fer càr-
rec de les regidories de Joventut, 
Esports i Cooperació. Les àrees 
de Joventut i Esports estan molt 
adreçades a la ciutadania i a la 
participació, amb activitats i 
moltes entitats esportives.

Des de Joventut, hem pogut con-
solidar l'Escolta Jove, un servei de 
psicologia adreçat als joves del 
municipi que és gratuït i l’ofe- 
rim des de l'Índex. Durant l’any 
també continuem fent els cursos 
de premonitor. El projecte Enllaç, 
per poder entrar al món labo-
ral. El Casal d'Estiu municipal, 
amb un total de 346 inscripcions 
aquest any. També fa uns dies 
es va estrenar el projecte de La 
Força del Teatre, que és un procés 
de creació fet per als joves, per-
què puguin expressar a través del 
teatre les seves emocions, amb 
l'obra: «ser Joves, és un viatge». I 
ja han començat les inscripcions 
per al FESESTIU, amb molts ta- 
llers i activitats per aprendre a fer 

coses noves, conèixer nous amics 
i passar-ho genial. I acabarem les 
activitats de l'estiu amb «L'Estiu 
a l'Índex», aquest any tindrem 
tres concerts, repartits en tres 
setmanes del mes de juliol. Us 
animem a venir a totes i tots!!

Des d'Esports, hem tingut di-
verses reunions amb les diferents 
entitats esportives del poble, per 
intentar poder solucionar la falta 
d'espai que té el municipi amb 
la gran demanda d'esportistes 
que tenim. Som conscients que 
no s'ha invertit en infraestruc-
tures des de fa molt de temps i 
que els espais han quedat petits 
i amb una gran mancança de 
manteniment. És per això que 
amb la incorporació dels pres-
supostos municipals, invertirem 
uns 41.000 € per poder fer unes 
reparacions que són d'extrema 
urgència, com és la reparació de 
la coberta del pavelló de la zona 
esportiva,  unes reparacions que 
s'han de fer a la piscina munici-
pal o les goteres del pavelló de 
l’Ateneu.
Esperem també que dins 
d’aquest trimestre es puguin 

acabar els vestuaris i la graderia 
del camp de futbol. I finalment, 
poder començar a estudiar el 
projecte de l’espai polivalent, 
que donarà aire a les mancances 
d’espai que té el municipi.

Un any passa volant, però 
nosaltres seguim amb les 
mateixes ganes de treballar del 
primer dia.

Tornem a govern!

Ens dirigim a vosaltres amb gran 
entusiasme i responsabilitat per 
anunciar que el Grup Munici-
pal del PSC ha assumit part del 
govern del nostre municipi. És un 
honor per a nosaltres servir la co-
munitat de Sant Sadurní d'Anoia, 
i ho farem amb dedicació, trans-
parència i compromís amb el bé 
comú, tal com hem fet des de 
l'oposició tots aquests anys.

Fruit d’unes negociacions prolon-
gades durant aquest inici d’any, 
on vam ser capaços de posar en 
comú el nostre programa elector-
al amb ERC i En Comú Podem. 
A finals de febrer, vam signar un 
acord de govern per tal d’asse-
gurar l’estabilitat i la governa-
bilitat del municipi, promoure la 
institucionalitat de l’Ajuntament, 
millorar el desenvolupament de 
la Vila , la qualitat de vida dels 
sadurninencs i sadurninenques, 
i marcar les prioritats de la resta 
de mandat:

Impulsar l’economia local, mi- 
llorar els equipaments públics 

actuals i crear nous equipaments 
per desenvolupar  i actualitzar el 
servei a la ciutadania.
Enriquir els serveis socials amb 
especial atenció a la gent  gran, 
persones joves i infants.
Protegir el medi ambient i pro-
moure la sostenibilitat.
Promoure la cultura i els esports.
Fomentar la participació i ciuta-
dana la cohesió social.

Aquest acord ens permet tornar 
a formar part del govern del mu-
nicipi deu anys després de l’úl-
tima vegada. Nosaltres sempre 
hem tingut una clara vocació per 
governar i ara entrem amb molta 
força i il·lusió. Assumint la 1a i la 
4a Tinença d’Alcadia, i regido-
ries importants com recursos 
humans, turisme, urbanisme, co-
municació, gent gran, governació 
i mobilitat, festes no tradicionals 
i infància, i la creació de la figura 
de portaveu de l’equip de govern.

Posem les persones al centre de 
tot, com sempre hem defensat 
des del Grup Municipal Socialista, 
creant la regidoria de gent gran i 
la d'infància.

Ens disposem a afrontar aques-
ta nova etapa de govern amb 
decisió i dedicació. Per això, hem 
reprès projectes aturats i alguns 
enquistats, amb l'objectiu de tro-
bar solucions viables i favorables 
per a la vila. Ens referim a obres 
com les del Camp de Futbol, el 
manteniment de voreres, l’asfal-
tat, l’aparcament de l’estació de 
Renfe, la instal·lació de plaques 
fotovoltaiques, la recuperació 
de la Caserna, les reformes de 
la Casa dels Avis i la construcció 
d’habitatges de caràcter social.

Finalment, volem agrair la confi-
ança que ens heu fet en aquestes 
dues últimes eleccions, traduïda 
amb els 1.588 vots al Parlament 
de Catalunya, situant-nos com 
a segona força política, i els 1.318 
vots al Parlament Europeu, si- 
tuant-nos com a primera força 
política al nostre municipi.

GRÀCIES!
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Prioritats malenteses

Amb un any de mandat, tocaria 
fer balanç de la feina feta, però 
ara mateix tornem a ser a la 
casella de sortida, ja que final-
ment la realitat s’ha imposat: 
governar amb només 7 regidors 
era missió impossible sense 
diàleg amb l’oposició.

La via escollida ha estat la més 
expeditiva: Esquerra ha llençat a 
la paperera els seus principis per 
tancar un pacte, que va asse-
gurar que no faria, amb un dels 
responsables del 155 d’infausta 
memòria.

La forma tampoc és garantia de 
res, una OPA, no sabem si hostil 
o amistosa, per posar en nòmi-
na a tothom que passava per 
allà. Dit en números: el cost de 
govern del mandat 2019-2023 
va ser de 146.000 euros anuals, 
i ara passa a 296.000 euros a- 
nuals. Res a veure amb l’afir-
mació de l’alcalde que el nou 
govern gairebé no afectaria la 
butxaca dels sadurninencs. Un 

increment notable quan el go-
vern només té dos regidors més 
que en l’anterior mandat. Això sí, 
amb tres dedicacions exclusives.

El PSC no ha tingut cap problema 
per enfilar-se al carro de les retri-
bucions que va rebutjar ara fa un 
any. Per mirar d’explicar-ho, la 
segona tinent d’alcalde va tenir 
un moment d’or quan va afirmar 
que, tot i ser quatre regidors més, 
ara tindrien més feina. El miracle 
dels pans i els peixos, però a l’in-
revés.

Amb els sous arregladets i la 
suma garantida en les votacions 
dels plens, calia esperar que el 
govern posés la directa. Però no 
diguem blat. El Pla d’Acció Mu-
nicipal encara no ha vist la llum 
perquè era una carta als Reis ja 
que no s’hi concretaven les pri-
oritats ni hi havia una valoració 
econòmica que en garantís la 
viabilitat.

Malgrat tot, des de Junts hi vam 
fer un seguit d’aportacions que, 
setmanes després de ser pre-

sentades, no sabem si seran 
recollides o no. Cap d’elles tenia 
la voluntat de posar pals a les 
rodes, només posaven sobre la 
taula projectes i acords elabo-
rats en el mandat anterior, com 
les obres del camp de futbol o la 
regularització dels llocs de tre-
ball de l’Ajuntament, un pas im- 
prescindible per endreçar l’es-
tructura del consistori que hau-
ria d’haver anat per davant de 
l’increment de salaris als polítics. 
Els polítics han de tenir un sou 
digne, sí, si fan la seva feina. Però 
també els treballadors han de ser 
retribuïts de la mateixa manera.

Fa tres mesos que es va aprovar 
el pressupost d’aquest 2024, “el 
més important de la legislatura”, 
segons el govern, tot i que des-
prés s’hi va haver d’incorporar 
un milió i mig de romanent que 
ja hem vist amb què se l’han 
començat a gastar. Tota una 
declaració d’intencions.

Seguim on sempre 
hem estat: al servei 
de Sant Sadurní

“La necessitat de diàleg i la ca-
pacitat per arribar a acords són 
i seran imprescindibles per tirar 
endavant tots els projectes i ac-
tuacions que Sant Sadurní neces-
sita.” Així començàvem el primer 
article del butlletí d’aquest man-
dat, i és en aquest sentit en el 
qual hem treballat des de llavors.
 
Amb la nova composició del go- 
vern, no només fem una aposta 
clara per dotar-nos del suport i 
estabilitat necessaris per gover-
nar el municipi, sinó que també 
veiem reforçat el nostre lideratge: 
som el grup majoritari del consis-
tori, i ens hi deixem la pell cada 
dia, des de tot arreu, per entomar 
els reptes de present i futur que té 
Sant Sadurní.

D’entre tots aquests rep- 
tes, destaquen l’espai públic i 
l’emergència climàtica, i és per 
això que algunes de les mesures 
més importants que hem anat 
desenvolupant aquests últims 

mesos han anat encaminades en 
aquesta direcció: l’arranjament 
de voreres a la Rambla Genera- 
litat, les millores en l’asfaltat del 
carrer Diputació o la inversió en 
tendals al carrer Cavallers són 
exemples d’aquesta aposta clara 
per millorar els espais compartits 
i adaptar-los a la realitat actual.

També és una de les nostres pri-
oritats estar al costat del sector 
educatiu i del teixit associatiu del 
municipi, i seguir-los recolzant 
en tot allò que estigui al nostre 
abast. Enguany, l’augment de 
les subvencions destinades a 
Associacions de Famílies de les 
escoles i a entitats culturals són 
una realitat gràcies a l’aprovació 
del pressupost municipal. Estem 
convençuts que les polítiques pú-
bliques destinades a l’acció edu-
cativa i cultural no només ens fan 
avançar cap a la cohesió social, 
sinó que també ens permeten 
construir un futur més lliure i més 
just. 

És evident que el dia a dia no 
s’atura, i que dotar-nos d’una 
organització forta i moderna 
és imprescindible per poder fer 

la feina d’una manera eficient i 
oferint el millor servei. Per això, 
el Pla de Mandat és l’eina més 
útil: per una banda, per incorpo-
rar qüestions tan fonamentals 
com la transformació verda, la 
perspectiva feminista i l’agenda 
digital a l’actuació del conjunt de 
la institució i, per l’altra, per poder 
fer un exercici de transparència 
envers la ciutadania.

Nosaltres seguim on sempre hem 
estat: treballant per donar res-
posta a les necessitats del poble i 
la seva gent, i construint aliances 
i consensos per aconseguir-ho. 
Des de la honestedat i la pro- 
ximitat, seguim tirant endavant 
l’acció de govern i les propostes 
que, ara fa un any, ens van per-
metre aconseguir la confiança de 
la ciutadania per posar-nos, una 
vegada més, al servei de Sant 
Sadurní. 
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